

## 香港中文大學 歸還學袍安排

致各位學士學位畢業生：

一名中大財務處員工初步證實對新冠肺炎病毒呈陽性反應。所有郵件接收服務均已暫停。因此，我們將即時暫停親自歸還學袍服務及快遞歸還學袍，直至另行通知。您可以保留您的學袍到另行通知，我們將不會收取任何額外的租金和遲還罰款。

由於學士學位畢業生的歸還學袍截止日期為 2020 年 11 月 28 日，因此，如果您在 2020 年 11 月 30 日或之後歸還，每套每工作日罰款 HK\$40，由按金中扣除。在這種情況下，如果您在 2020 年 12 月 4 日歸還學袍，總遲還罰款為 HK\$160。在學袍服務暫停期間，我們將不會收取額外的遲還罰款。

如有任何疑問，請電郵至 [gown@cuhk.edu.hk](mailto:gown@cuhk.edu.hk) 或致電 3943 4733。

香港中文大學商務組

**THE CHINESE UNIVERSITY OF HONG KONG  
GOWN RETURN ARRANGEMENT**

Dear Bachelor's Degrees Graduates,

A CUHK staff working in Finance Office was preliminarily tested positive for COVID-19. All mail-receiving services are suspended now. Therefore, return gown in person and by courier will be suspended now (4 December 2020, Friday) until further notice. You can keep your gown until further announcement WITHOUT any additional rental fees and NO further late penalty will be charged.

As the gown return deadline for Bachelor's Degrees Graduates is on 28 November 2020, a penalty of HK\$40 per working day has been levied and deducted from the rental deposit if your gown is returned on or after 30 November 2020. In this case, if you return your gown on 4 December 2020, the up-to-date late penalty is HK\$160. NO further late penalty will be charged during the suspension of in person gown return services.

Should you have any questions, please email to [gown@cuhk.edu.hk](mailto:gown@cuhk.edu.hk) or call 3943 4733.

Business Unit  
The Chinese University of Hong Kong